
Hej, 

 

Vi är många i huset med cykel och barnvagn, men ingen ramp finns vid trappan från gården upp till 

Mariedalsvägen. I många fall använder man just den porten för att ta sig till förskola, skola, 

fotbollsträning, buss, tunnelbana o.s.v. 

 

Det skulle underlätta med en ramp för att kunna använda den porten vilket inte går alls i vissa fall. Det 

borde vara tämligen enkelt att åtgärda och jag föreslår att det genomförs då det skulle gynna många i 

huset. 

 

Med vänlig hälsning, 

Maja Strand 


